

# 尼莫尼克线下研讨会议程

## Nimonik Workshop Agenda

**日期/时间:**

**DATE/TIME:**

2018 年 10 月 19 日 (星期五) / 上午 09:00 – 下午 17:00

October 19th, 2018 / 09:00am - 17:00pm

**地点:**

**LOCATION:**

上海新世界丽笙大酒店 (上海市黄浦区南京西路 88 号)

Shanghai Radisson Blu Hotel Shanghai New World  
No.88 West Nanjing Road, Huangpu District,  
Shanghai

**主题:**

**OBJECTIVES:**

- EHS 合规管理进阶必修课  
Advanced course for EHS compliance management
- 最新土壤污染防治法解读  
Introduction of Latest Soil Pollution Prevention and Control Law in China

**费用:**

**Attendance Cost:**

人民币 1800 元 / 每人 (此费用已含茶歇、午餐、税费等相关费用)  
1800 RMB / person

**议程安排:**

**SCHEDULE:**

会场签到 Registration	08:45 – 09:00	ALL
会议开场与自我介绍 Kick off Meeting	09:00 – 09:30	ALL
<b>EHS 合规管理进阶必修课</b> <b>Advanced course for EHS compliance management</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>● 过去 12 个月 EHS 法规回顾 EHS Regulatory Review in the past 12 months</li> <li>● 未来 12 个月 EHS 立法趋势展望 EHS Regulatory Changes &amp; Trend in next 12 months</li> </ul>	09:30 – 10:30	Nimonik Regulatory Compliance Director Benjamin Chen
茶歇 Morning Tea & Coffee Break	10:30 – 10:50	ALL
<b>EHS 合规管理进阶必修课</b> <b>Advanced course for EHS compliance management</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>● 建设项目相关法规汇总综述 Construction project relevant regulations summary</li> <li>● 法规清单制作 (法规识别) 快速上手 How to create Compliance Obligation list (Regulatory identification) and quickly get on hand</li> </ul>	10:50 – 12:00	Nimonik Regulatory Compliance Director Benjamin Chen

自助午餐 Lunch	12:00 – 13:30	ALL
最新土壤污染防治法解读 Introduction of Latest Soil Pollution Prevention and Control Law in China <ul style="list-style-type: none"> <li>● 土壤污染防治法的背景 Soil Pollution Prevention and Control Law – years of making</li> <li>● 土壤污染防治法及其配套法规、导则、标准 The Soil Pollution Prevention and Control law, and its complement regulations and guidelines.</li> </ul>	13:30 – 15:00	ERM Principal Consultant Edward Zhang
茶歇 Afternoon Tea & Coffee Break	15:00 – 15:20	ALL
最新土壤和地下水管理条例解读 Introduction of Latest Soil and Groundwater Management Regulation in China <ul style="list-style-type: none"> <li>● 对企业的影响 Potential implication on Industrial Enterprise</li> <li>● 企业如何应对 What Industrial Enterprise can do to cope of the change</li> <li>● 展望 Future Trend</li> </ul>	15:20 – 16:00	ERM Principal Consultant Edward Zhang
咨询解答 Q & A	16:00 – 16:30	ALL
合影留念 Group photo taken time	16:30 – 17:00	ALL

For further information, please contact Annie Jia at [ajia@nimonik.com](mailto:ajia@nimonik.com) or at +86 21 5172 0468 \*1003 / 138 1753 1734

## 讲师简介

### Speakers Bio

#### Edward Zhang

ERM 中国首席顾问  
ERM Principal Consultant

张先生拥有超过 12 年的工作经验。他在管理和实施拆除、净化和退役(DDD)、第一、第二和第三阶段环境场地评估、环境尽职调查、污染土地修复、石棉调查、室内空气质量调查、工业卫生和遵从性等方面具有丰富的经

验。它横跨中国的各个工业部门。

张先生是中国第一个商业性空气保留/土壤蒸气抽提（AS/SVE）土壤和地下水修复项目的项目经理。该项目于 2011 完成，超过 99% 的目标污染物已被去除。张先生的职责包括项目实施、项目管理和数据解释等。

张先生对中国的环境管理制度有透彻的了解，熟悉国际上在环境场地评估、环境尽职调查、污染土地修复、合规审核和工业卫生服务方面的做法。

Mr. Edward Zhang is a Principal Consultant within ERM in China and has over 12 years of experience. He has extensive experience in managing and conducting demolition, decontamination and decommission (DDD), phase I, II and III environmental site assessment, environmental due diligence, contaminated land remediation, asbestos survey, indoor air quality survey, industrial hygiene and compliance audit across various industrial sectors in China.

Mr. Zhang is the project manager for the first ever commercial air sparing/soil vapor extraction (AS/SVE) soil and groundwater remediation project in China. The project was completed in 2011 and more than 99% of target contaminants have been removed. Mr. Zhang's responsibility includes project implementation, project management, and data interpretation etc.

Mr. Zhang has a thorough understanding of China's environmental regulatory systems and is familiar with international practices in environmental site assessment, environmental due diligence, contaminated land remediation, compliance audit and industrial hygiene services.

## **陈叶楠 Benjamin Chen**

尼莫尼克中国区合规总监

Nimonik Regulatory Compliance Director

陈叶楠 2011 年加入 Nimonik，现任职合规总监，负责管理 Nimonik 中国合规咨询和数据库内容团队，具有丰富的 EHS 合规经验。

陈先生在质量、环境健康安全和企业社会责任领域工作近 20 年。2011 年之前在 Intertek 从事多年的环境、健康安全、质量和劳工方面的合规审核。陈先生持有中国律师资格和上海财经大学 MBA 学位，是注册安全工程师。

Benjamin joined Nimonik in 2011 and is currently the Director of Compliance. Regulatory Compliance Director Benjamin manages the content team and the consultant team in China.

He has nearly 20 years' experience in quality, EHS and CSR sector with China lawyer certificate and MBA degree. He is a national certified safety engineer.